
Van:  <ebuurtnetwerkbunde.nl= (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Verzonden: 
vrijdag 

20 mei 2022 10:15 

Aan: 

NN nessen. 

Onderwerp: 

Re: Nieuwbouw 
Bundeling 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Hallo 

BEN. (geanonimiseerd)

Uitstekend, 
ik had het mailadres 

van 
de wethouder niet 

bij 
de 

hand, 
anders had ik hem meteen 

meegenomen 
in 

mijn 
mail. 

Groet, 

mn 

Op 
20 mei 2022, 

om 
08:17 heeft 

B MN MN 

2 on 
eerssen.nl> 

het 
volgende (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

geschreven: 

Hallo 

HM. (geanonimiseerd)

Dank voor de 

aanvulling 
vanuit 

jullie 

kant. 

Ik ben zo 

vrij geweest 

om 

je 

mail door 
te sturen 

naar de wethouder. 

Met vriendelijke 
groet, 

    

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Afdeling Samenleving 

T 

OCEAAN 
£ 

MMM 

ee 
ssen.n! 

Werkdagen: maandag, dinsdag, donderdag 

en 

vrijdag 

<image001.png> 

Klant 
Contact Centrum 

Telefoon: 14 043 

E-mail: 

info@meerssen.nl 

(geanonimiseerd)

Website: www.meerssen.nl 

Gemeente Meerssen 

Bezoekadres: Markt 50 

| 
6231 LS 

| 
Meerssen 

Postadres: Postbus 90 

| 
6230 AB 

| 
Meerssen 

Wilt 
u 
actueel nieuws 

van 
de 

gemeente 
Meerssen automatisch in 

uw 
mailbox 

ontvangen? Op 
de 

beginpagina 
van 

www.meerssen.nl kunt u zich 

gratis 
abonneren 

op 
de 

gemeentelijke 

e-nieuwsbrief en/of 

bekendmakingenservice. 

Denk aan het milieu 

bij 
de 

overweging 
deze mail te 

printen. 

Van: 
Opiniepanel 

Bunde 
<panel@buurtnetwerkbunde.nl> 

Verzonden: 
vrijdag 

20 mei 2022 01:54 

H 

@meerssen.nl> 

@meerssen.nl>; meerssen.nl>; 

@meerssen.nl>; 

< 

meerssen.nl>; 

@meerssen.nl> 

Onderwerp: 
Nieuwbouw 

Bundeling 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

    
  

Beste 
BO, 

beste 
fractievoorzitters, (geanonimiseerd)

Aandachtig 
hebben 

we 
vanuit 

Burgernetwerk 
Bunde de 

bewonersbijeenkomsten 

over 
de nieuwbouw 

Bundeling bijgewoond 
en de 

raadsbijeenkomst 
van vanavond 

gevolgd. Wij zijn 
dankbaar voor de 

mogelijkheden 
die daartoe 

geboden 
worden. 

Graag 
willen 

wij (bij BM opnieuw, bij 
de fractievoorzitters 

voor 
het 

eerst) 
de resultaten onder de 

aandacht 
brengen 

van een 

enquete 

die 
wij uitgezet 

hebben onder omwonenden en ouders in ons 

opiniepanel, voorafgaand 

aan 
de eerste 

bewonersbijeenkomst. 
De 

belangrijkste 
uitkomst 

van 
de 

enquete 

was dat de locatie Kersenlaan 
onwenselijk was, 

en dat de locatie Lindelaan 
(huidige locatie) 

positief 
beoordeeld werd. De andere scenario’s 

waren 
toen 

nog 
niet als 

optie 
benoemd door de 

gemeente, 

maar de 

enquête 

biedt voldoende 
aanknopingspunten 

om de 
opinie 

van omwonenden en 

ouders 
over 

de 
voorliggende 

scenario’s af te kunnen leiden. Ik 
verwijs 

u hiervoor 
naar 

de resultaten 
op 

de website van het buurtnetwerk: 
https://buurtnetwerkbunde.nl/resultaten-vragenlijst-nieuwbouw- 

(geanonimiseerd)

bundeling/. 

  

(geanonimiseerd)



Wat ik wil uitlichten is dat veel bezwaren 
tegen 

de locatie Kersenlaan óók 
van 

toepassing zijn op 
de 

locatie 
Speelplaats. 

Zie hiervoor de antwoorden 

op 

de 
stellingen 

over identiteit 
bij gebouwen 

aan 

elkaar 
vast, natuurspeeltuin 

van 
de 

Bundeling 

en 
beschikbare 

oppervlakte. 
Veel 

van 
de voordelen die 

in de 
presentatie genoemd 

worden 
bij 

locatie 
Speelplaats 

worden door omwonenden en ouders 

onbelangrijk gevonden 
of zelfs niet als voordelen 

gezien. 
Zie hiervoor de antwoorden 

op 
de 

stellingen 

over 

gebruik 
van de 

huidige grond 
van de 

Bundeling, impact 
van een 

tijdelijke 
locatie 

op 

kinderen/ouders 
en 

samenwerking 
in één 

kindcentrum/hybride 
school. Mocht u 

vragen 
hebben 

over 
de 

enquete 

of over ons 

opiniepanel 
dan beantwoorden 

wij 
die 

graag. 

Hoewel de sfeer 
bij 

de tweede 
bewonersbijeenkomst 

inderdaad 
positiever 

was door de 
goede houding 

van 
de 

vertegenwoordigers 

van 
de 

gemeente bij 
de eerste 

bijeenkomst (luisterend, begripvol; 
verdient 

een 

compliment), 
concluderen 

wij 
dat er 

weinig draagvlak 
is voor het scenario 

Speelplaats. Het 

wantrouwen 
was 

weliswaar 
minder, 

maar 
de 

vragen 

en 

opmerkingen 

over 
dit 

specifieke 
scenario 

waren zeer kritisch. 

Onder 
aan 

de 
streep 

zien 
wij 

alleen de 
impact op 

de 
gemeentelijke 

financiën 
gunstiger 

in het scenario 

Speelplaats. Wij zijn 
van 

mening 
dat de andere 

belangen (en 
dan m.n. het 

belang 
van de 

huidige 
én 

toekomstige 
kinderen 

op 
de scholen in de kern 

van 

Bunde) 
zwaarder moeten 

wegen 
dan financiën. 

Het 
geldt 

wordt steeds minder 
waard; 

de kinderen 
van 

Bunde 
vormen 

de waarde 
van 

de toekomst. 

Met 
vriendelijke groet, 

Namens 
de 

werkgroepen Jeugd 
en Panel van Buurtnetwerk 

Bunde, 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)


